
 
COMPROMIS 
PER NOVELDA 

 
PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS 

AL PLENARI ORDINARI DE FEBRER DE 2016 

 

1. Sr. Alcalde, ens trobem en plena època d’aprovació de pressupostos. A Novelda 
ja  s’han aprovat amb al·legacions incloses, sense donar participació als grups polítics 
municipals. En altres poblacions del nostre entorn governades per alcaldes del PSOE 
s’estan facilitant esborranys dels pressupostos a tots els grups polítics per tal que 
puguen participar en la seua elaboració. Per quina raó a Novelda no s’ha fet el mateix 
malgrat haver fet bandera de la participació i el consens? 
 

2. El passat mes de setembre Sr. Alcalde, va afirmar que estaven treballant per tal de 
intentar reobrir el centre de Salut i Aigua, tot i que estava complicat el tema. Podríem 
conéixer quines gestions concretes ha portat a terme l’equip de govern per a intentar 
la reobertura del Centre de Salut i Aigua? 

 
3. Podríem saber el cost de les passades festes de Nadal, cap d’any i cavalcada de reis, 

així com la quantitat d´hores extraordinàries de personal en les festes esmentades? 
 

4. Amb quines associacions s’han aprovat els corresponents convenis econòmics de 
2015? I en 2016, amb quines s’aprovaran? Pensen habilitar i dotar econòmicament al 
llarg de l’any partida pressupostària suficient  per a obrir un termini per a la 
presentació de projectes que avalen l’aprovació d’un conveni econòmic amb 
l’ajuntament? RETIRADA 

 
5. Quins tràmits falten per a l’aprovació del Pla Acústic municipal. Per a quan en 

tenen  prevista  l’ aprovació? 
 

6. L’Ajuntament disposa d’uns terrenys agrícoles en la zona de Beties on en altres temps 
van constituir un camp d’experimentació de productes agraris, fonamentalment de 
raïm de taula. Heu previst donar-li cap utilitat a estos terrenys? RETIRADA 

 
7. Tots coincidim en la importància de tenir aprovat el Pla General quant abans millor. 

Només coneixem que s’han produït reunions bilaterals entre l’equip de govern i 
l’equip redactor, l’equip jurídic i l’equip mediambiental. Però de moment, de 
forment... en forma d’informes, o propostes d’acords,  ni un gra.  Al nostre entrendre 
caldria programar una reunió amb presència conjunta dels tres equips adés citats, 
l’alcalde,  el regidor d’urbanisme, els tècnics municipals i representants de TOTS els 
grups polítics per tal d’avaluar l’estat en què es troba el document i de marcar unes 
línies de treball per tancar d’una volta este tema que porta rodant més de 10 anys. 
Coincideixen amb nosaltres  que cal una reunió d’estes o paregudes característiques? 
Pesen convocar-la? Per a quan? 

 



8. Continua pensant el Sr. Esteve que la secretària i la interventora accidentals d’este 
ajuntament poden ser condicionades per l’equip de govern en el control i la direcció 
orgànica, com opinava ara mateix fa un any? No creu que això és una mostra de la més 
absoluta desconfiança i el més absolut menyspreu cap a  professionals  qualificades 
com són les que ocupen llocs d’alta responsabilitat funcionarial?  
 

9. Comparteix el Sr. Alcalde l’opinió i les greus acusacions del Sr. Esteve expressades en 
este Plenari respecte a la possibilitat de que els càrrecs de Secretaria i Intervenció 
poden estar condicionats en el seu treball per l’equip de govern? De no ser així, que 
opinió li mereixen acusacions tan greus contra tècnics d’este Ajuntament? 

 
10. En quin punt es troba ara mateix  la redacció de la  Relació Llocs de Treball, un 

document imprescindible en un ajuntament com el nostre, amb uns 300 treballadors, 
que demanden com a necessària partits polítics i sindicats? RETIRADA 

 
11. Quan pensen posar en marxa un “portal d’empleo municipal” en la web de 

l’ajuntament a través del qual la gent  puga accedir a ofertes d’empleament i en 

definitiva a poder trobar un lloc de treball?   

 

12. En el seu dia ja li vam preguntar al Sr. Alcalde per unes declaracions seues referents a 

la reversió dels terrenys de l´ITM. En aquell moment el Sr. Alcalde va negar l´autoria de 

les declaracions. El temps ens confirma els nostres dubtes; amb motiu de la visita de 

regidors i regidores de l´equip de govern a la Conselleria d´Economia torna a aparèixer 

este possibilitat. Es tracta d´una postura de força de cara a Conselleria o d´una 

possibilitat real? En cas de fer-se realitat dita suposada amenaça, què projectes i 

actuacions tenen vostès pensants per a dits terrenys i l´obra allí existents? 

 

13. Considera la Regidora de Serveis Socials innecessària i prescindible la plaça 

desapareguda d´assistència domiciliària? 

 

14. Com és possible que el personal de l´Escola infantil i l´AMPA acudiren a la reunió sobre 

les taxes municipals de dita Escola sense ser coneixedors de per a què se´ls convocava? 

Qui considera responsable d´aquestes pèrdues de temps i falta de planificació? 

 

15. Tenen vostès aprovats uns preus per a l´Escola Infantil amb augments enormes 

respecte a les taxes d´este curs. Es tracta d´un d´eixos temes que vostès tanquen i, 

quan arriben les crítiques, vostès diuen que el tema està obert. El temps passa i ja no 

poden allargar més les decisions. La taxa actualment aprovada de l´Escola Infantil, si 

vostès volen complir la seua paraula, és negociable a la baixa? 

 

 

 

 



*Preguntes retirades al Plenari de gener per la no assistència del Regidor interpel·lat. 

 

16. Sr. Alcalde, en quina situació es troba la concessió de panells lluminosos publicitaris 
(MUPIs)? 

 
17. Sr. Alcalde, com es regula l’impost que hauria de gravar les tanques publicitàries 

exteriors? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Portaveu GPM Compromís per Novelda 

Sílvia Ana Tomás 


